
Protokół nr XXVIII/1/2012 
z XXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 28 lutego 2012 r.               

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 
 
 
        Na ustawowy skład 25 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności                    
25 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad /lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/.  
 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – dokonał otwarcia XXVIII sesji 
Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał radnych oraz Prezydenta Miasta 
Rzeszowa Pana Tadeusza Ferenca, jego współpracowników /lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu/, przewodniczących Rad Osiedli /lista obecności 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta 
Rzeszowa, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta oraz jednostek 
współdziałających z Miastem oraz przedstawicieli mediów, przybyłych 
zaproszonych gości i mieszkańców /lista obecności stanowi załącznik  
nr 4 do protokołu/. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił proponowany porządek 
obrad XXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa /załącznik nr 5 do protokołu/. 
 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Rzeszowa /druk: XXVIII/23/2012/. 

 
2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. 

/druk: XXVIII/24/2012/. 
 

3. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Projektant” /druk: XXVIII/22/2012/. 

 
4. Informacja Prezydenta Miasta o stanie przygotowań oraz harmonogramie 

działań związanych z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach. 

 
5. Oświadczenia i informacje. 

 
6. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  

ul. Mikołajczyka w Rzeszowie /druk: XXVIII/1/2012/. 
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7. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  
ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie /druk: XXVIII/9/2012/. 

 
8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości 
przeznaczonych pod realizację urządzeń infrastruktury technicznej /druk: 
XXVIII/2/2012/. 

 
9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIV/1270/2010 Rady Miasta 

Rzeszowa, z dnia 27 kwietnia 2010 r., w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  
Nr 191/3/2010 w rejonie ul. Hetmańskiej i ul. Matuszczaka w Rzeszowie 
/druk: XXVIII/17/2012/. 

 
10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 233/1/2012 w rejonie alei Wyzwolenia 
w Rzeszowie /druk: XXVIII/13/2012/. 

 
11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 234/2/2012 w rejonie  
al. Niepodległości w Rzeszowie /druk: XXVIII/14/2012/. 

 
12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 235/3/2012 „Prochownia” w rejonie 
ul. Bałtyckiej w Rzeszowie /druk: XXVIII/15/2012/. 

 
13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 236/4/2012 w rejonie ul. św. Faustyny, 
ul. Słocińskiej i ul. Pileckich na osiedlu Słocina w Rzeszowie /druk: 
XXVIII/16/2012/. 

 
14. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do kategorii dróg gminnych 

/druk: XXVIII/3/2012/. 
 

15. Uchwała w sprawie współdziałania Gminy Miasto Rzeszów w realizacji 
zadania z zakresu ochrony przeciwpowodziowej /druk: XXVIII/19/2012/. 

 
16. Uchwała w sprawie nadania statutu Teatrowi „Maska” w Rzeszowie /druk: 

XXVIII/4/2012/. 
 

17. Uchwała w sprawie nadania statutu Biuru Wystaw Artystycznych  
w Rzeszowie /druk: XXVIII/5/2012/. 
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18. Uchwała w sprawie nadania statutu Galerii Fotografii Miasta Rzeszowa 
/druk: XXVIII/6/2012/. 

 
19. Uchwała w sprawie nadania statutu Rzeszowskiemu Domowi Kultury /druk: 

XXVIII/7/2012/. 
 

20. Uchwała w sprawie nadania statutu Estradzie Rzeszowskiej /druk: 
XXVIII/8/2012/. 

 
21. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 
terenie Gminy Miasto Rzeszów /druk: XXVIII/18/2012/.  

 
22. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego  

Nr I w Rzeszowie oraz Szkoły Policealnej Nr 1 w Rzeszowie /druk: 
XXVIII/10/2012/. 

 
23. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego  

Nr 3 w Rzeszowie /druk: XXVIII/11/2012/. 
 

24. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego  
Nr 4 w Rzeszowie /druk: XXVIII/12/2012/. 

 
25. Uchwała w sprawie utworzenia Gimnazjum Integracyjnego  

Nr 17 w Rzeszowie /druk: XXVIII/25/2012/. 
 

26. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 3 z Oddziałami 
Integracyjnymi w Rzeszowie /druk: XXVIII/26/2012/. 

 
27. Uchwała w sprawie określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych i publicznych gimnazjów w Rzeszowie /druk: 
XXVIII/27/2012/. 

 
28. Uchwała w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Ogólnokształcących  

Nr 1 w Rzeszowie /druk: XXVIII/28/2012/. 
 

29. Uchwała w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem 
planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2012 r. /druk: XXVIII/21/2012/ 

 
30. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /druk: XXVIII/20/2012/. 
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31. Zapytania i interpelacje. 
 

32. Wolne wnioski. 
 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że wpłynęło 12 
wniosków dotyczących zmiany proponowanego porządku obrad. Poprosił  
o przegłosowanie zgłoszonych propozycji. 
 
 1/ Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji –  
w pkt 2a – projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Samorządu Województwa Podkarpackiego w 2012 roku. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 

2/ Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji –  
w pkt 2 b – projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 
Rzeszowa na 2012 r. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (20 głosami „za”). 

 
3/ Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji –  

w pkt 7 a – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości położonej przy ul. Poznańskiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (22 głosami „za”). 

 
4/ Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji –  

w pkt 7 b – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości położonej przy ul. Podkarpackiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (23 głosami „za”). 
 

5/ Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji –  
w pkt 7 c – projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Miejskie 
Przedsiębiorstwo Komunikacyjne – Rzeszów Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością prawa do użytkowania wieczystego nieruchomości. 
Wniosek został przyjęty 22 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 

6/Wniosek Pana Andrzeja Deca - Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa 
o wprowadzenie do porządku obrad sesji – w pkt 8 a – projektu uchwały w sprawie 
powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników w wyborach 
uzupełniających do Sądu Okręgowego w Rzeszowie i do Sądu Rejonowego  
w Rzeszowie, na kadencję lat 2012 – 2015. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (23 głosami „za”). 
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 7/ Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji –  
w pkt 14 a – projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do kategorii 
dróg publicznych. 
Wniosek został przyjęty 23 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 
 8/ Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji –  
w pkt 29 a – projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do pierwszej 
fazy projektu pn. „DYNAmIC – Dynamic Accessible Inclusive Cities” (Dynamiczne 
Dostępne Sprzyjające włączeniu społecznemu Miasta) w ramach Programu 
Operacyjnego URBACT II 2007 – 2013. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (24 głosami „za”). 
 
 9/ Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie do porządku obrad sesji –  
w pkt 30 a – sprawozdania Prezydenta Miasta Rzeszowa z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla miasta Rzeszowa za rok 2011 r. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (23 głosami „za”). 
 
 10/ Wniosek Prezydenta Miasta o wykreślenie z porządku obrad pkt 29 – 
projektu uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu 
finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
2012 r.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (23 głosami „za”). 
 
 11/ Wniosek Prezydenta Miasta o wykreślenie z porządku obrad pkt 3 – 
projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki bez oprocentowania  
w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”. 
Wniosek został przyjęty 24 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
 
 12/ Wniosek Radnego Pana Witolda Walawendra o wykreślenie z porządku 
obrad pkt 28 – projektu uchwały w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących Nr 1 w Rzeszowie. 
Wniosek został przyjęty 21 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych, bez głosów 
wstrzymujących. 
 
Po przegłosowaniu wniosków, Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad 
XXVIII sesji: 
 
1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa /druk: XXVIII/23/2012/. 
 
2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. 

/druk: XXVIII/24/2012/. 
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2a. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa      
Podkarpackiego w 2012 roku. 

 
2b. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. 
 
3. Informacja Prezydenta Miasta o stanie przygotowań oraz harmonogramie działań 

związanych z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
 
4. Oświadczenia i informacje. 
 
5. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  

ul. Mikołajczyka w Rzeszowie /druk: XXVIII/1/2012/. 
 
6. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  

ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie /druk: XXVIII/9/2012/. 
 
6a. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości   

położonej przy ul. Poznańskiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 
 
6b. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

położonej przy ul. Podkarpackiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 
 
6c.  Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Miejskie Przedsiębiorstwo 

Komunikacyjne – Rzeszów Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością prawa 
użytkowania wieczystego nieruchomości. 

 
7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości 
przeznaczonych pod realizację urządzeń infrastruktury technicznej /druk: 
XXVIII/2/2012/. 

 
7a. Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników  

w wyborach uzupełniających do Sądu Okręgowego w Rzeszowie i do Sądu 
Rejonowego w Rzeszowie, na kadencję lat 2012 – 2015. 

 
8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIV/1270/2010 Rady Miasta 

Rzeszowa, z dnia 27 kwietnia 2010 r., w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 191/3/2010 w rejonie 
ul. Hetmańskiej i ul. Matuszczaka w Rzeszowie /druk: XXVIII/17/2012/. 

 
9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 233/1/2012 w rejonie alei Wyzwolenia  
w Rzeszowie /druk: XXVIII/13/2012/. 
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10.  Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 234/2/2012 w rejonie al. Niepodległości  
w Rzeszowie /druk: XXVIII/14/2012/. 

 
11.  Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 235/3/2012 „Prochownia” w rejonie  
ul. Bałtyckiej w Rzeszowie /druk: XXVIII/15/2012/. 

 
12.  Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 236/4/2012 w rejonie ul. św. Faustyny,  
ul. Słocińskiej i ul. Pileckich na osiedlu Słocina w Rzeszowie /druk: 
XXVIII/16/2012/. 

 
13.  Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do kategorii dróg gminnych 

/druk: XXVIII/3/2012/. 
 
13a. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do kategorii dróg publicznych. 
 
14.  Uchwała w sprawie współdziałania Gminy Miasto Rzeszów w realizacji zadania 

z zakresu ochrony przeciwpowodziowej /druk: XXVIII/19/2012/. 
 
15.  Uchwała w sprawie nadania statutu Teatrowi „Maska” w Rzeszowie /druk: 

XXVIII/4/2012/. 
 
16.  Uchwała w sprawie nadania statutu Biuru Wystaw Artystycznych w Rzeszowie 

/druk: XXVIII/5/2012/. 
 
17.  Uchwała w sprawie nadania statutu Galerii Fotografii Miasta Rzeszowa /druk: 

XXVIII/6/2012/. 
 
18.  Uchwała w sprawie nadania statutu Rzeszowskiemu Domowi Kultury /druk: 

XXVIII/7/2012/. 
 
19.  Uchwała w sprawie nadania statutu Estradzie Rzeszowskiej /druk: 

XXVIII/8/2012/. 
 
20. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 
terenie Gminy Miasto Rzeszów /druk: XXVIII/18/2012/. 

 
21.  Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego Nr I w Rzeszowie 

oraz Szkoły Policealnej Nr 1 w Rzeszowie /druk: XXVIII/10/2012/. 
 
22.  Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 3  

w Rzeszowie /druk: XXVIII/11/2012/. 
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23.  Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego  
Nr 4 w Rzeszowie /druk: XXVIII/12/2012/. 

 
24.  Uchwała w sprawie utworzenia Gimnazjum Integracyjnego nr 17 w Rzeszowie 

/druk: XXVIII/25/2012/. 
 
25.  Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi  

w Rzeszowie /druk: XXVIII/26/2012/. 
 
26.  Uchwała w sprawie określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych i publicznych gimnazjów w Rzeszowie /druk: XXVIII/27/2012/. 
 
26a. Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do pierwszej fazy projektu 

pn. „DYNAmIC – Dynamic Accessible Inclusive Cities” (Dynamiczne Dostępne 
Sprzyjające włączeniu społecznemu Miasta) w ramach Programu Operacyjnego 
URBACT II 2007 – 2013. 

 
27.  Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /druk: XXVIII/20/2012/. 
 
27a. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Rzeszowa z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla miasta Rzeszowa za rok 2011. 
 
28.  Zapytania i interpelacje. 
 
29.  Wolne wnioski. 
 
 
Przystąpiono do realizacji porządku obrad XXVIII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 
 
Ad. 1 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Rzeszowa. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały 
/projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem i załącznikami, stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu/. W ramach autopoprawki, poprosiła o wykreślenie z załącznika  
nr 3 Programy wieloletnie zapisu o treści: „zwiększono łączne nakłady finansowe oraz limit 
wydatków na 2012 r. o 365 000 zł”, a wprowadzenie na jego miejsce zapisu o treści: 
„zwiększono łączne nakłady finansowe oraz limit wydatków na 2012 r. o 356 000 zł”.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Rzeszowa /wraz z autopoprawką/ została przyjęta 21 głosami „za”, bez głosów 
przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 2 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu/.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 23 głosami „za”, przy 1 głosie 
przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym. 

 
Ad. 2 a 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 
Podkarpackiego w 2012 roku. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu 
uchwały /projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu/.  
 
Radny Pan Antoni Kopaczewski – zapytał w jakich proporcjach rozkłada się udział 
władz wojewódzkich, powiatowych i miejskich w uroczystościach pn. „Otwarcie 
Nowego Terminala w Porcie Lotniczym Rzeszów – Jasionka”?  
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że 
uroczystość otwarcia nowego terminala będzie odbywać się w dniach  
19 - 21 kwietnia, natomiast pomoc finansowa ze strony Miasta Rzeszowa polega na 
pokryciu 50% kosztów zorganizowania koncertu na rzeszowskim rynku. Pozostałe 
środki zabezpiecza Samorząd Województwa Podkarpackiego. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał, jaki 
udział ma gmina Trzebownisko, na terenie której mieści się lotnisko, w finansowaniu 
uroczystego otwarcia nowego terminala lotniczego? 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że 
nie posiada informacji, czy gmina Trzebownisko partycypuje w kosztach 
zorganizowania tej uroczystości. 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – wyrażając opinię w omawianej sprawie, 
powiedział: „W związku z przeznaczaniem dużych środków na tego typu przedsięwzięcia, 
jak omawiane otwarcie terminala lotniczego, wnioskuję o zwiększenie kwoty  na konserwację  
i utrzymanie potoku Przyrwa i Młynówka o 60 000 zł”. 
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Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – zapytała, 
jaki zespół muzyczny wystąpi na rzeszowskim rynku podczas uroczystości? 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że 
prawdopodobnie będzie to zespół Golec uOrkiestra. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 
Województwa Podkarpackiego w 2012 roku /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta 22 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach wstrzymujących. 
 
Ad. 2 b 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r. Następnie 
przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały, wraz  
z uzasadnieniem i załącznikiem, stanowi załącznik nr 9 do protokołu/.  
 
Radny Pan Robert Kultys – zapytał na jakie zadanie została przeznaczona kwota 
50 000 zł, przeniesiona z działu 600 Transport i łączność? 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – odpowiedziała, że kwotę tę 
przenosi się do działu 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska na zakup 
mapy zasadniczej w systemie elektronicznym dla potrzeb Miejskiego Zarządu Dróg. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił  
o informację odnośnie 2% wzrostu składek rentowych i związaną z tym ewentualną 
refundacją dla samorządów terytorialnych.  
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – poinformowała, że w dniu 
wczorajszym uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Skarbników Unii Metropolii 
Polskich w Warszawie, podczas którego podjęty został ten temat, jednak refundacja 
ta została przewidziana dla jednostek rządowych. Dodała również, że to nie oznacza, 
że samorządy nie będą zabiegać o wyegzekwowanie tej znaczącej kwoty dla siebie.  
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał jaka 
jest treść kompromisu, pomiędzy stroną rządową a Ministerstwem Finansów, 
odnośnie reguły wydatkowej dotyczącej limitu deficytu samorządów? 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – wyjaśniła, że Komisja zajęła się 
również zmianą ustawy o finansach publicznych w części restrykcyjnego limitu 
deficytu sektora samorządowego, którego wprowadzenie zaburzy i usztywni 
gospodarkę finansową jednostek samorządu terytorialnego. Dodała również, że  
w tej kwestii kompromisu jeszcze nie ma, a propozycje zmian zawarte w projekcie 
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ustawy spotykają się z protestem samorządów. Największą trudność samorządom 
sprawi korekta programu inwestycyjnego miast w perspektywie kilkumiesięcznej. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał, czy 
nie byłoby to przedwczesne, gdyby Samorząd Miasta Rzeszowa zajął stanowisko  
w tej kwestii? 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – odpowiedziała, że Samorząd 
Miasta Rzeszowa mógłby podjąć stanowisko, niemniej jednak protesty wyrażające 
brak akceptacji zaproponowanego projektu ustawy, składane są licznie przez władze 
samorządowe w całym kraju. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – wyrażając opinię  
w omawianej sprawie powiedział: „Jeden z pierwszych zapisów ustawy o samorządzie 
gminnym mówi o tym, że autonomia gminy podlega ochronie sądowej, a ustrój gminy jest 
dokładnie określony. Jednak rzeczywistość się zmienia i gminy muszą się do niej 
dopasowywać. Gmina i jej finanse stanowią integralną część państwa, które to podejmuje 
nadrzędne decyzje dotyczące gmin. Moim zdaniem nasze zastrzeżenia powinny odnosić się 
głównie do tego, że o tego typu zmianach powinniśmy być informowani z dostatecznie dużym 
wyprzedzeniem”. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – ad vocem: 
„Zrozumiałe jest to, że jeśli zagrożone są finanse państwa to należy podejmować różne, także  
i te trudne decyzje, również w relacji z samorządami. Nie popieram jednak naprawiania 
finansów państwa głównie kosztem samorządów, ponieważ ich zadłużenie w relacji 
zadłużenia całego kraju jest śladowe. Bez możliwości zadłużania się samorządów, Polska nie 
mogłaby poszczycić się bardzo dobrą absorpcją środków unijnych”. 
 
Radna Pani Krystyna Wróblewska – zaproponowała, aby zorganizować debatę  
z udziałem posłów i samorządowców województwa podkarpackiego dotyczącą 
tematyki przyszłości samorządów. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił  
o konkretne sformułowanie tematu zaproponowanej dyskusji. 
 
Przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r.  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 21 głosami „za”, przy 1 głosie 
przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 3 
 
Pan Juliusz Sieczkowski – Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej – Rzeszów Sp. z o. o.  – przedstawił informację o stanie 
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przygotowań oraz harmonogramie działań związanych z nowelizacją ustawy  
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach /informacja stanowi załącznik  
nr 10 do protokołu/. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zabierając głos  
w omawianej sprawie, powiedział, że spór który toczył się podczas opracowywania 
nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach pomiędzy 
gminami a prywatnymi przedsiębiorstwami, dotyczył tego, kto będzie 
„właścicielem” odpadów. Ostatecznie, zapis, który znalazł się w ustawie, mówi  
o tym, że to gmina zarządza odpadami. Dodał również, że ustawa narzuca 
powstanie nowej gminnej jednostki, która przeprowadzi przetarg na wybór 
podmiotu, który będzie zajmował się odbiorem, wywozem oraz utylizacją odpadów 
komunalnych. Zapytał także, kiedy Radzie Miasta zostaną przedstawione pierwsze 
projekty uchwał z propozycjami metod ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, stawkami tych opłat itp. ustaleniami? 
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – poinformował: „Zgodnie  
z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, gmina staje się 
właścicielem wszystkich odpadów wyprodukowanych na jej terenie, a co za tym idzie, została 
zobowiązana do ich zebrania, wywiezienia i zutylizowania. Wiąże się to z koniecznością 
nałożenia na mieszkańców tzw. podatku śmieciowego, który pokryje koszty związane  
z realizacją ww. ustawy. Ustawodawca daje gminie pewną dowolność wyboru zasad 
naliczania opłaty według następujących metod: ilość zużycia wody z danej nieruchomości, 
liczba mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość oraz powierzchnia lokalu 
mieszkalnego. Najlepszym rozwiązaniem byłoby narzucenie przez ustawodawcę jednej 
metody naliczania opłaty i ujednolicenie jej w skali całego kraju. Zarówno regulamin wywozu 
odpadów, jak i sposób naliczania podatku śmieciowego, zostaną zaproponowane w projektach 
uchwał przedłożonych do Komisji Rady Miasta w celu przeanalizowania. Ustawodawca 
nakłada również na gminę obowiązek poinformowania mieszkańców o podjętych zmianach. 
Gmina poniesie pierwsze koszty zaraz po wyborze oferenta, który zaproponuje konkretną 
kwotę za wywóz śmieci, natomiast kolejnym etapem będzie wyegzekwowanie opłat od 
mieszkańców. Koniecznym staje się powołanie nowej struktury, która zorganizuje przetarg  
i będzie nadzorowała pracę firmy, która ten przetarg wygra”. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że 
ustawodawca dopuszcza 4 sposoby naliczania opłat dla właścicieli nieruchomości,  
a mianowicie: według liczby mieszkańców w mieszkaniu, według ilości zużytej 
wody, według powierzchni lokalu mieszkalnego lub ewentualnie umożliwia 
ustalenie jednolitej stawki dla lokalu mieszkalnego. Dodał również, że 
najsprawiedliwszym sposobem wydaje się sposób naliczania opłat według ilości 
zużytej wody.  
 
Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – poinformował, że większość 
miast skłania się jednak do metody naliczania opłat od liczby osób zamieszkujących 
daną nieruchomość, ponieważ niezależnie od wieku, każdy produkuje śmieci. Dodał, 
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że metoda ta niesie za sobą także zagrożenie w postaci ukrywania rzeczywistej ilości 
osób zamieszkałych w danym lokalu mieszkalnym. Biorąc pod uwagę wskaźnik 
ilości zużytej wody, wyjaśnił, że na terenie miast i gmin istnieją  
nieewidencjonowane przez MPWiK studnie, jak również problemem może być fakt, 
że zużycie wody zmienia się w zależności od pory roku i liczby osób zamieszkałych 
w lokalu. Wymuszałoby to konieczność uaktualniania co jakiś czas wysokości 
naliczanej opłaty.  
 
Radna Pani Jadwiga Stręk – poprosiła o wyjaśnienie, czy tylko jedna firma, która 
wygra przetarg, będzie mogła obsługiwać mieszkańców Rzeszowa w zakresie 
wywozu śmieci? 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – odpowiadając na 
pytanie, powiedział: „Istnieje możliwość podziału miasta na sektory zamieszkałe przez 
minimum 10 000 mieszkańców, co z kolei pozwala ogłosić przetargi na każdy odrębny 
sektor”. 
 
Radny Pan Antoni Kopaczewski – zabierając głos w omawianej sprawie, 
powiedział, że wskazane jest, aby mniejsi przedsiębiorcy również mieli szansę 
przedstawienia swoich konkurencyjnych ofert, wśród których miasto wybrałoby tą 
najkorzystniejszą dla mieszkańców. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że 
ustawodawca nakłada na gminę obowiązek zagospodarowywania odpadów, które 
poddawane są recyklingowi. Określa także, że w lipcu 2013 roku ilość śmieci 
wywożonych na wysypisko nie może być większa niż 50% śmieci wywożonych  
w 1995 roku.  
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – wyrażając opinię w omawianej sprawie, 
powiedział: „Należy postawić sobie pytanie, czy znowelizowana ustawa wyeliminuje 
problem związany z „podrzucaniem” odpadów największym odbiorcom wywozu nieczystości, 
jakimi są Spółdzielnie Mieszkaniowe? Bez względu na to, czy obywatel uczciwy płaci za 
obywatela nieuczciwego, koszty, które już dzisiaj nie są niskie, jeszcze wzrosną. Z wypowiedzi 
poprzedników jednoznacznie wynika, że jednak najlepszą metodą rozliczania jest liczba osób 
zamieszkujących w danej nieruchomości. Metoda ilości zużycia wody niesie za sobą nie tylko 
problem studni, ale również stopień podgrzewania wody ciepłej. Coraz częściej jest tak, że 
używamy tylko wody ciepłej nie korzystając w ogóle z wody zimnej, a jest to drogie zużycie. 
Chciałbym wspomnieć również o problemie związanym z brakiem świadomości obywateli 
odnośnie segregacji odpadów i porównać ją z wysoką świadomością proekologiczną  
w Niemczech, gdzie prawie wszyscy segregują śmieci”. 
 
Radny Pan Bogusław Sak – zauważył: „Na Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miasta Rzeszowa będzie ciążyła duża 
odpowiedzialność dotycząca ustalenia najlepszej metody poboru opłat. Każda z tych metod 
obciążona jest różnymi błędami. Chciałbym zaproponować przeprowadzenie rozmów  
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z przedstawicielami Spółdzielni Mieszkaniowych oraz Wspólnot na temat najlepszego 
sposobu naliczenia opłaty. Ostateczny wybór powinien wynikać z wniosków tych 
podmiotów”. 
 
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – poinformowała, że 
ustawodawca nakładając na gminy obowiązek gospodarki śmieciami, obciążył ich 
budżety. Dodała, że Komisja Skarbników Unii Metropolii Polskich w Warszawie, 
zaproponowała wprowadzenie do ustawy dwóch zapisów: pierwszego odnośnie 
bilansowania kosztów i dochodów stworzonego systemu i drugiego dotyczącego 
stworzenia możliwości podejmowania decyzji i egzekucji należności w Urzędzie 
Miasta, a przeniesienia wydatków na nowo powstałą jednostkę budżetową. 
 
Radny Pan Stanisław Ząbek – powiedział: „W swojej wypowiedzi chciałbym skupić się 
na temacie utylizacji odpadów. Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej jest  
w uprzywilejowanej sytuacji, ponieważ w tym zakresie ma bardzo duże możliwości. Jedynie  
w kwestii zbiórki odpadów konkurencję dla MPGK stwarzają małe, ościenne przedsiębiorstwa. 
A zatem należy zastanowić się nad rozwiniętymi formami utylizacji odpadów, ponieważ to 
ona może stworzyć bardzo korzystne perspektywy dla Miasta”. 
 
Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – zapytała czy 
planowana jest akcja promocyjna, lub program edukacyjny związany  
z podniesieniem świadomości ekologicznej wśród uczniów i przedszkolaków? 
 
Pan Juliusz Sieczkowski – Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej – Rzeszów Sp. z o. o.  – odpowiedział, że ustawodawca 
nałożył na gminę obowiązek prowadzenia kampanii informacyjnych dla 
mieszkańców w ramach zadań własnych. Dodał również, że Miasto co roku 
wydatkuje środki z przeznaczeniem na edukację ekologiczną prowadzoną wśród 
dzieci i młodzieży. 
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zadał pytanie:  
„Jeśli Polska Grupa Energetyczna S.A. jest podmiotem, który ma zagospodarować odpady  
w celu wytworzenia energii, to czy inne przedsiębiorstwa dysponujące nowoczesnymi 
technologiami utylizacji odpadów, które pojawiły się ostatnio w Rzeszowie będą miały jakieś 
szansę by świadczyć swoje usługi?” 
 
Pan Juliusz Sieczkowski – Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Gospodarki Komunalnej – Rzeszów Sp. z o. o.  – odpowiedział: „Do tej pory 
trudności z budową nowoczesnych zakładów gospodarowania odpadami wynikały z tego, że 
nie można było zabezpieczyć strumienia odpadów. Ustawodawca tworząc nową ustawę  
o czystości i porządku w gminach miał w zamyśle dokonanie zmian właśnie w tym zakresie. 
W pierwszych zapisach projektu ustawy istniał zapis zakładający, że jeżeli na danym regionie 
gospodarki odpadami istnieją zakłady spełniające szereg wymogów, to zapewnienie strumienia 
odpadów miało być obowiązkiem dla Miasta. Ostatecznie ustawodawca dopuścił element 
rywalizacji między przedsiębiorstwami, które zostały zobowiązane, aby do końca 2011 roku 
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uzyskać decyzje środowiskowe. Decyzje takie uzyskała Polska Grupa Energetyczna S.A.,  
w związku z powyższym Marszałek Województwa Podkarpackiego ma obowiązek zapewnić  
w pierwszej kolejności odpowiedni strumień odpadów dla takiego zakładu.  
 
Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – ad vocem 
powiedział: „W ten sposób zamykamy sobie drogę napływów jakichkolwiek innowacyjnych 
technologii, pomysłów, które w wielu przypadkach są tańsze niż te bardziej znane.”  
 
Ad. 4 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że:  
 
-  zatwierdza się Protokół Nr XXI/1/2011 z XXI sesji Rady Miasta Rzeszowa, odbytej      

w dniu 29 listopada 2011 r.;  
 
- zatwierdza się Protokół Nr XXII/1/2011 z XXII sesji Rady Miasta Rzeszowa,  

odbytej w dniu 14 grudnia 2011 r.;  
 
- zatwierdza się Protokół Nr XXIV/1/2011 z XXIV sesji Rady Miasta Rzeszowa,  

odbytej w dniu 12 stycznia 2012 r.;  
 
- zatwierdza się Protokół Nr XXV/1/2011 z XXV sesji Rady Miasta Rzeszowa,  

odbytej w dniu 20 stycznia 2012 r.;  
 
-  zatwierdza się Protokół Nr XX/1/2011 z XX sesji Rady Miasta Rzeszowa,  odbytej   

w dniu 15 listopada 2011 r. 
 
Następnie przedstawił informację na temat publikacji książki dr Bogusława Kotarby 
z Katedry Politologii Uniwersytetu Rzeszowskiego pt. „Walka polityczna na forum 
Rady Miasta Rzeszowa w latach 2002 – 2010” (pismo stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu). 
 
Kolejno poinformował, że zgodnie z § 51 ust. 3 Statutu Miasta Rzeszowa dokonał 
sprostowań oczywistych omyłek w treściach następujących uchwał Rady Miasta 
Rzeszowa: 

 Uchwała Nr XXI/437/2011 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 30 stycznia 2012 r. 
w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
Nr 118/26/2005 na południe od ogródków działkowych Zalesie w Rzeszowie 
w części oznaczonej konturem od XV do XXXI.  
Sprostowanie polega na zmianie treści § 7 ust. 5 pkt 1: słowo „istniejącej” 
zamienia się na „istniejących”, słowo „ulicy” na „ulic” oraz na wykreśleniu 
słowa „Krokusowej” /pismo Prezydenta Miasta Rzeszowa znak 
BRMR/7323/18/97/2012 z dnia 1 lutego 2012 r. stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu/. 
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 Uchwała Nr XXI/436/2011 z dnia 30 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia 
zmiany Nr 179/6/2009 Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 17/3/99 zespołu usług nieuciążliwych w rejonie alei Armii 
Krajowej w Rzeszowie objętego zmianą Nr 1/53/4/02. 
Sprostowanie dotyczy uzupełnienia § 3 pkt 3 o zapis „skreśla się pkt 3) oraz § 7a 
ust. 2 pkt 6 o zapis „i 3”. 

 Uchwała Nr XXVII/506/2012 z dnia 2 lutego 2012 r. w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie. 
Sprostowanie polega na zmianie kwoty określającej wartość kosztorysową 
przedsięwzięcia i kwoty dofinansowania ze środków samorządowych  
z „13 346 241 zł” na  „13 336 241 zł” oraz z „9 342 651 zł” na „9 332 651 zł” 
/pismo Prezydenta Miasta Rzeszowa znak BU P1 033.315.2012 z dnia 6 lutego 
2012 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - przedstawił również 
informację Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, zawierającą wystąpienia 
pokontrolne sporządzone po kompleksowej kontroli gospodarki finansowej Miasta 
Rzeszowa /pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie znak WK.610 – 
46/4/2011 z dnia 7 lutego 2012 r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu/.  
Dodał, iż powyższa informacja ze względu na niewielką ilość i rangę 
przedstawionych w niej uwag, jest pozytywna. Wyraził słowa uznania dla Pani 
Janiny Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa oraz podległych jej służb finansowych. 
 
Poinformował, że w Biurze Rady Miasta są do wglądu dokumenty: „POLSKA 2030 
Trzecia fala nowoczesności Długookresowa Strategia Rozwoju Kraju” oraz „Koncepcja 
Przestrzenna Zagospodarowania Kraju”. 
 
Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – poinformowała, że 29 lutego 2012 r. o godzinie 
14:00 odbędzie się posiedzenie Komisji Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy 
Unijnych Rady Miasta Rzeszowa, a przedmiotem posiedzenia będzie prezentacja 
koncepcji budowy mostu w ciągu ul. Rzecha do ul. Lubelskiej. 
 
Ad. 5 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 
przy ul. Mikołajczyka w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do  
ww. projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik  
nr 15 do protokołu). 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 
Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  

ul. Mikołajczyka w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (17 głosami „za”).  
 
Ad 6 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej 
przy ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do  
ww. projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik  
nr 16 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy  
ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (17 głosami „za”). 
 
Ad. 6a 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości położonej przy ul. Poznańskiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 17 do protokołu/. 
Dodał, że do tej pory Politechnika Rzeszowska posiadała umowę na 3 – letni okres 
dzierżawy, która jednak wygasła. Stwierdził, że kolejna dzierżawa powinna być już 
na czas nieoznaczony ze względu na to, iż budynek, który się na niej znajduje, został 
wybudowany ze środków unijnych i w związku z tym, dla trwałości projektu 
Politechnika Rzeszowska musi posiadać tytuł prawny do tego gruntu.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. Poznańskiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 

 
Ad. 6b 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości położonej przy ul. Podkarpackiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 
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Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul. Podkarpackiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (24 głosami „za”). 

 
Ad. 6c 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - przedstawił 
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Miejskie 
Przedsiębiorstwo Komunikacyjne – Rzeszów Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością prawa użytkowania wieczystego nieruchomości.  
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 
W ramach autopoprawki, poprosił o zmianę numeru ewidencyjnego działki  
w § 1 pkt 11 z „2432/2 o pow. 120 m²” na „2423/2 o pow. 120 m²” 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał, na co 
zostanie przeznaczona reszta gruntów, która nie zostanie sprzedana? 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiedział: 
„Reszta nieruchomości wykorzystywana jest nadal w toku działalności MPK. Na tym terenie 
znajduje się m. in. stacja paliw, dyspozytornia oraz budynek biurowy dla ZTM”. 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – zapytał: „Czy docelowo nie planuje się pozostawienia 
części tego terenu z przeznaczeniem pod zajezdnię autobusową? Mając na uwadze planowane 
przeniesienie całej bazy na ul. Lubelską 54, czy nie byłoby zasadne rozważenie możliwości 
stworzenia 2- 3 zajezdni autobusowych na terenie miasta w celu zminimalizowania kosztów 
przejazdu autobusów do jednej zajezdni”?  
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odpowiadając na 
pytanie, powiedział: „Na tą chwilę Miasto sprzedaje jedynie część obecnej bazy. Jest to 
część zbędna, niewykorzystana, bez której baza będzie funkcjonować jeszcze jakiś czas w tym 
miejscu”. 
 
Przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Miejskie 
Przedsiębiorstwo Komunikacyjne – Rzeszów Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością prawa użytkowania wieczystego nieruchomości  
/wraz z autopoprawką/ została przyjęta jednogłośnie (24 głosami „za”). 
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Ad. 7 
 
Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Miasta Rzeszowa 
– przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  
w trybie bezprzetargowym i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości 
przeznaczonych pod realizację urządzeń infrastruktury technicznej. 
Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w trybie 
bezprzetargowym i udzielenie bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości 
przeznaczonych pod realizację urządzeń infrastruktury technicznej 
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (24 głosami „za”). 
 
Ad. 7a 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały  
w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników  
w wyborach uzupełniających do Sądu Okręgowego w Rzeszowie i do Sądu 
Rejonowego w Rzeszowie, na kadencję lat 2012 – 2015. Następnie przedstawił 
uzasadnienie do ww. projektu uchwały /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 
 
Kolejno przedstawił pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Rzeszowie znak: A – 013 – 
5/11 z dnia 28 lutego 2012 r. w sprawie wyznaczenia Pani SSR Jolanty Olszowy – 
Rozmus do składu zespołu opiniującego kandydatów na ławników w wyborach 
uzupełniających /kserokopia pisma stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ oraz 
pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Rzeszowie znak: A – 0140 – 4/12 z dnia  
24 lutego 2012 r. w sprawie wyznaczenia Pani Małgorzaty Szemberskiej do składu 
zespołu opiniującego kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających 
/kserokopia pisma stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
 
Poprosił radnych o zgłaszanie kolejnych kandydatów na członków ww. zespołu. 
 
Radny Pan Czesław Chlebek – zgłosił kandydaturę Radnej Pani Krystyny 
Wróblewskiej. 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – zgłosił kandydaturę Radnej Pani Marty Niewczas. 
 
Radny Pan Grzegorz Budzik– zgłosił kandydaturę Radnej Pani Beaty Ratajczak. 
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Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników  
w wyborach uzupełniających do Sądu Okręgowego w Rzeszowie i do Sądu 
Rejonowego w Rzeszowie, na kadencję lat 2012 – 2015 w składzie:  

 Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa,  
 Pani Beata Ratajczak – Radna Miasta Rzeszowa,  
 Pani Krystyna Wróblewska - Radna Miasta Rzeszowa,  
 Pani Jolanta Olszowy – Rozmus – przedstawicielka Sądu Rejonowego  

w Rzeszowie,  
 Pani Małgorzata Szemberska – przedstawicielka Sądu Okręgowego  

w Rzeszowie,  
została przyjęta jednogłośnie (24 głosami „za”). 
 
Ad. 8 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIV/1270/2010 Rady Miasta 
Rzeszowa, z dnia 27 kwietnia 2010 r., w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 191/3/2010 w rejonie  
ul. Hetmańskiej i ul. Matuszczaka w Rzeszowie /projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikiem graficznym stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIV/1270/2010 Rady Miasta 
Rzeszowa, z dnia 27 kwietnia 2010 r., w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 191/3/2010 w rejonie  
ul. Hetmańskiej i ul. Matuszczaka w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 

 
Ad. 9 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 233/1/2012 w rejonie alei Wyzwolenia  
w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem graficznym 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił  
o przedstawienie szczegółów dotyczących planowanej inwestycji na 
przedmiotowym terenie. 
 



 21 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – odpowiedziała, 
że nie ma w tej chwili konkretnego inwestora, natomiast teren znajdzie się w planach 
ofertowych Miasta. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 233/1/2012 w rejonie alei Wyzwolenia  
w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 21 głosami „za”, bez 
głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
 
Ad. 10 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 234/2/2012 w rejonie al. Niepodległości  
w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem graficznym 
stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 234/2/2012 w rejonie al. Niepodległości  
w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (23 głosami 
„za”). 
 
Ad. 11 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 235/3/2012 „Prochownia” w rejonie  
ul. Bałtyckiej w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem 
graficznym stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 235/3/2012 „Prochownia” w rejonie  
ul. Bałtyckiej w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (23 głosami „za”). 
 
Ad. 12 
 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa - przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
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Zagospodarowania Przestrzennego Nr 236/4/2012 w rejonie ul. św. Faustyny,  
ul. Słocińskiej i ul. Pileckich na osiedlu Słocina w Rzeszowie /projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikiem graficznym stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 236/4/2012 w rejonie ul. św. Faustyny,  
ul. Słocińskiej i ul. Pileckich na osiedlu Słocina w Rzeszowie /w zaproponowanej 
wersji/ została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 13 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do kategorii dróg gminnych 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami graficznymi stanowi 
załącznik nr 29 do protokołu/. 
Następnie zgłosił autopoprawkę polegającą na wykreśleniu pkt 3) z § 1 projektu 
uchwały – zapisu: „droga na działkach nr 1072/261, 1061/3, 1062/2, 1063/7, 1063/4, 
1060/2, 1059/3, 1058/1, 1064/2, 1057/2, 1065/1, 1066/1, 1056/2, 1055/2, 1067/7, 1054/4, 
1068/1, 1069/4, 1054/2, 1069/3, 1070/5 obr. 208 Nowe Miasto”. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do kategorii dróg 
gminnych /wraz a autopoprawką/ została przyjęta jednogłośnie (19 głosami „za”). 
 
Ad. 13a 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do kategorii dróg 
publicznych /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami graficznymi 
stanowi załącznik nr 30 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do kategorii dróg 
publicznych /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (19 głosami 
„za”). 
 
Ad. 14 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasto Rzeszów w realizacji 
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zadania z zakresu ochrony przeciwpowodziowej /projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 31 do protokołu/. 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – odnosząc się do zapisów określonych  
w powyższej uchwale, poprosił o zwrócenie uwagi na konieczność podjęcia pilnych 
prac niezbędnych do zabezpieczenia przed skutkami podtopień, czy powodzi 
mieszkańców terenów zlokalizowanych w zlewni potoku Młynówka. 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – poinformował, 
że potokiem Młynówka zarządza Podkarpacki Zarząd Melioracji i Urządzeń 
Wodnych w Rzeszowie, a więc jednostka podlegająca Urzędowi Marszałkowskiemu.  
Dodał, że Studium programowo – przestrzenne określi zakres rzeczowy i finansowy 
planowanego przedsięwzięcia po to, aby móc przygotować rozwiązania techniczne 
zabezpieczenia przed powodzią. Podkreślił, że w 2010 r. Gmina Miasto Rzeszów 
partycypowała w kosztach utrzymania potoku poprzez przekazanie kwoty 32 000 zł, 
a łączne wydatki Podkarpackiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  
w Rzeszowie wyniosły 60 735 zł. Powiedział, że zbliżona kwota została 
wygospodarowana ze środków miejskich w 2011 r. i przekazana do PZMiUW, który 
wydatkował na ten cel 85 810 zł. 
 
Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poprosił  
o wyjaśnienie następującej kwestii: „Jeśli trzema stronami w tym porozumieniu są: Gmina 
Miasto Rzeszów, Gmina Krasne i Województwo Podkarpackie reprezentowane przez 
Podkarpacki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Rzeszowie, to czy w § 3 pkt 6 nie 
powinno być mowy o umowie czterostronnej z wyłonionym Wykonawcą Studium, zamiast 
trójstronnej”? 
 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – potwierdził, iż  
w § 3 pkt 6 powinien być zapis „czterostronnej” zamiast „trójstronnej” oraz zapewnił  
o tym, że projekt porozumienia zostanie jeszcze dopracowany. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 

Uchwała w sprawie współdziałania Gminy Miasto Rzeszów w realizacji 
zadania z zakresu ochrony przeciwpowodziowej /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 
 
Ad. 15 

 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie nadania statutu Teatrowi „Maska” w Rzeszowie /projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 32 do 
protokołu/. 
 
 



 24 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie nadania statutu Teatrowi „Maska” w Rzeszowie  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 
 
Ad. 16 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie nadania statutu Biuru Wystaw Artystycznych  
w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi 
załącznik nr 33 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie nadania statutu Biuru Wystaw Artystycznych  
w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (22 głosami 
„za”). 
 
Ad. 17 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie nadania statutu Galerii Fotografii Miasta Rzeszowa 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 34 do 
protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie nadania statutu Galerii Fotografii Miasta Rzeszowa  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 

 
Ad. 18 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie nadania statutu Rzeszowskiemu Domowi Kultury 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 35 do 
protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie nadania statutu Rzeszowskiemu Domowi Kultury  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
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Ad. 19 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie nadania statutu Estradzie Rzeszowskiej 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem stanowi załącznik nr 36 do 
protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie nadania statutu Estradzie Rzeszowskiej  
/w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 20 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
Gminy Miasto Rzeszów /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik 
nr 37 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Miasto Rzeszów /w zaproponowanej wersji/ 
została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 21 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego  
Nr I w Rzeszowie oraz Szkoły Policealnej Nr 1 w Rzeszowie /projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 38 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego  
Nr I w Rzeszowie oraz Szkoły Policealnej Nr 1 w Rzeszowie /w zaproponowanej 
wersji/ została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 
 
Ad. 22 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego  
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Nr 3 w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik  
nr 39 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego  
Nr 3 w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie  
(18 głosami „za”). 
 
Ad. 23 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego  
Nr 4 w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik  
nr 40 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego  
Nr 4 w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie  
(19 głosami „za”). 
 
Ad. 24 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie utworzenia Gimnazjum Integracyjnego  
Nr 17 w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik  
nr 41 do protokołu/. 
 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie utworzenia Gimnazjum Integracyjnego  
nr 17 w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta jednogłośnie  
(19 głosami „za”). 
 
Ad. 25 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 3 z Oddziałami 
Integracyjnymi w Rzeszowie /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem 
stanowi załącznik nr 42 do protokołu/. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 3 z Oddziałami 
Integracyjnymi w Rzeszowie /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 26 
 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił 
projekt uchwały w sprawie określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych i publicznych gimnazjów w Rzeszowie /projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem i załącznikami stanowi załącznik nr 43 do protokołu/. 
W ramach autopoprawki, poprosił o przeniesienie z załącznika nr 2 – „Obwody 
Gimnazjów” z akapitu „Gimnazjum Nr 11, ul. Starzyńskiego 17” nazw ulic: „Krakowska  
(nr Parzyste od 30 do 160), Ropczycka, Tarnowska, Mikołajczyka, Ofiar Katynia”, do akapitu 
„GIMNAZJUM Nr 4, ul. Ofiar Katynia 1”. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych i publicznych gimnazjów w Rzeszowie /wraz z autopoprawką/ 
została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 26a 
 
Pani Stanisława Bęben – Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy UM - 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do pierwszej 
fazy projektu pn. „DYNAmIC – Dynamic Accessible Inclusive Cities” (Dynamiczne 
Dostępne Sprzyjające włączeniu społecznemu Miasta) w ramach Programu 
Operacyjnego URBACT II 2007 – 2013 /projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
stanowi załącznik nr 44 do protokołu/. 
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do pierwszej fazy 
projektu pn. „DYNAmIC – Dynamic Accessible Inclusive Cities” (Dynamiczne 
Dostępne Sprzyjające włączeniu społecznemu Miasta) w ramach Programu 
Operacyjnego URBACT II 2007 – 2013  /w zaproponowanej wersji/ została przyjęta 
jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 27 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Rzeszowa - przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi /projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 45 do protokołu/. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania:  
 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /w zaproponowanej wersji/ została 
przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
 
Ad. 27a 
 
Radni otrzymali sprawozdanie Prezydenta Miasta Rzeszowa z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla miasta Rzeszowa za rok 2011 
/kserokopia sprawozdania stanowi załącznik nr 46 do protokołu/. 
 
Radny Pan Jerzy Cypryś – powiedział, że niniejsze sprawozdanie mówi  
o  posiedzeniach Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, natomiast nie 
zawiera informacji o stanie bezpieczeństwa mieszkańców Rzeszowa. Dodał również, 
iż Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi  
i Organizacjami Pozarządowymi Rady Miasta Rzeszowa złożyła wniosek do 
Prezydenta Miasta dotyczący modernizacji systemu monitoringu w mieście, jednak 
wniosek ten spotkał się z małym zainteresowaniem ze strony władz Miasta.  
 
Radny Pan Mirosław Kwaśniak – wyjaśnił, iż istotne jest to, że Komisja  
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego współpracuje nie tylko z Radami Osiedli, 
ale również z wszystkimi podmiotami w mieście odpowiedzialnymi za 
bezpieczeństwo mieszkańców, a mianowicie: z Policją, Strażą Miejską, Strażą 
Pożarną i Prokuraturą oraz że z danymi na temat działalności powyższych 
podmiotów można się zapoznawać na bieżąco. 
 
Ad. 28 
 
Radna Pani Krystyna Wróblewska – złożyła pisemne zapytanie o treści: „Proszę  
o informację, kiedy zostanie wykonana uchwała Rady Miasta Rzeszowa związana 
 z Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego na os. Generała Andersa”? 
 
Radny Pan Jerzy Jęczmienionka złożył pisemnie zapytanie o treści:  
 

1. „Proszę o informację, jaka ilość osób niepełnosprawnych jest zatrudniona w Urzędzie 
Miasta Rzeszowa, czy w Urzędzie jest osiągnięty wskaźnik zatrudnienia osób 
niepełnosprawnych? 
Czy Gmina Miasto Rzeszów płaci kary finansowe do PFRON z powodu nieosiągnięcia 
wymaganego wskaźnika? 

2. W imieniu mieszkańców proszę o rozpoczęcie budowy parkingu przy  
ul. Krzyżanowskiego, na który opracowana jest dokumentacja oraz ważne pozwolenie 
na budowę. 

3. W imieniu mieszkańców Rzeszowa proszę o przeznaczenie 68 tys. zł. na bieżące 
utrzymanie i zabezpieczenie mieszkańców przed skutkami powodzi (potok Przyrwa  
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i Młynówka, zgodnie z pismem Podkarpackiego Zarządu Melioracji i Urządzeń 
Wodnych, w którym jest prośba o zwiększenie kwoty).” 

 
Radny Pan Jerzy Cypryś złożył pisemnie interpelację o treści:  

1. „Proszę o informację i kopię mapki odnośnie planów względem ul. Miłej (obr. 210). 
Proszę o informację o przewidywanej szerokości, usytuowaniu zatoczek, itp. oraz 
stanu realizacji planu zagospodarowania tego terenu”. 

2. „Proszę o informację na temat stanu przygotowania tzw. „Drogi Południowej” 
(łączącej Zwięczycę z al. Sikorskiego). Proszę o mapkę przewidywanego przebiegu  
i informację na temat ewentualnych problemów”. 

 
Radny Pan Marcin Deręgowski - złożył pisemnie interpelację o treści: „Proszę  
o rozważenie możliwości wykonania oświetlenia przejścia dla pieszych na ulicy Podkarpackiej 
przy skręcie na ulicę Beskidzką”. 
 
Radny Pan Wiesław Buż – złożył pisemnie wniosek o treści: „Zwracam się  
z wnioskiem o wybudowanie oświetlenia nad przejściem dla pieszych na ul. Podwisłocze (na 
łuku ulicy, za drugim wjazdem w osiedle Nowe Miasto jadąc od strony al. Powstańców 
Warszawy). Ulica Podwisłocze po zmianach organizacji ruchu, modernizacji oraz po 
uruchomieniu kolejnego centrum handlowego stała się ulicą o wyjątkowo dużym natężeniu 
ruchu i kierowcy często tam właśnie przekraczają dopuszczalną szybkość. Ponadto jest to 
przejście w bezpośrednim sąsiedztwie Szkoły Podstawowej Nr 11. W ostatnim czasie 
wydarzyło się w tym rejonie kilka wypadków. Proszę rozważyć ustawienie na tym odcinku 
ulicy dodatkowych – odpowiednich znaków i sygnałów ostrzegających przed 
niebezpieczeństwem, że poruszamy się w bezpośrednim sąsiedztwie i bliskości strefy 
zamieszkania”. 
 
Radny Pan Robert Kultys - złożył pisemnie wniosek o treści: „Wnioskuję  
o przystąpienie do opracowania Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla 
terenu pomiędzy ul. Hetmańską, al. Powstańców Warszawy a Wisłokiem, po południowej 
stronie al. Powstańców Warszawy.” 
 
Ad. 29 
 
Radny Pan Jacek Kiczek – zwrócił uwagę na fakt, iż Komisja Promocji i Współpracy 
z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa od dłuższego czasu nie odbyła posiedzenia. 
 
Radny Pan Waldemar Wywrocki – Przewodniczący Komisji Promocji  
i Współpracy z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że  
w najbliższym czasie odbędzie się posiedzenie Komisji. Dodał również: „Korzystając  
z obecności Pana Stanisława Sienko – Zastępcy Prezydenta Miasta Rzeszowa oraz Pana 
Zbigniewa Burego – Dyrektora Wydziału Edukacji UM, chciałbym w imieniu mieszkańców 
Rzeszowa podziękować za przygotowanie i przeprowadzenie imprezy, która odbyła się na 
rzeszowskim Rynku z okazji 657 rocznicy nadania Rzeszowowi praw miejskich. Przy tej 
okazji mogliśmy zaobserwować wspaniałą współpracę rzeszowskich szkół i Wojewódzkiego 
Domu Kultury”. 
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Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres 
od 10 stycznia 2012 r. do 13 lutego 2012 r. /sprawozdanie stanowi załącznik nr 47 do 
protokołu/.  
Nie wniesiono uwag, zapytań ani zastrzeżeń do ww. sprawozdania. 
 
Rada Miasta Rzeszowa na XXVIII sesji odbytej w dniu 28 lutego 2012 r. podjęła 
następujące uchwały: 
 

1. Uchwała Nr XXVIII/510/2012 – zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 
2. Uchwała Nr XXVIII/511/2012 – w sprawie zmian uchwały budżetowej 

Miasta Rzeszowa na 2012 r. 
 

3. Uchwała Nr XXVIII/512/2012 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Samorządu Województwa Podkarpackiego w 2012 roku. 

 
4. Uchwała Nr XXVIII/513/2012 – w sprawie zmian uchwały budżetowej 

Miasta Rzeszowa na 2012 r. 
 

5. Uchwała Nr XXVIII/514/2012 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Mikołajczyka w Rzeszowie. 

 
6. Uchwała Nr XXVIII/515/2012 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonej przy ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie. 
 

7. Uchwała Nr XXVIII/516/2012 – w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Poznańskiej  
w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 
8. Uchwała Nr XXVIII/517/2012 – w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul. Podkarpackiej  
w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 
9. Uchwała Nr XXVIII/518/2012 – w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

przez Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne – Rzeszów Spółka  
 

       z ograniczoną odpowiedzialnością prawa użytkowania wieczystego 
nieruchomości. 

 
10. Uchwała Nr XXVIII/519/2012 – w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym i udzielenie bonifikaty od 
ustalonej ceny nieruchomości przeznaczonych pod realizację urządzeń 
infrastruktury technicznej. 
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11. Uchwała Nr XXVIII/520/2012 – w sprawie powołania zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających do Sądu 
Okręgowego w Rzeszowie i do Sądu Rejonowego w Rzeszowie, na 
kadencję lat 2012 – 2015. 

 
12. Uchwała Nr XXVIII/521/2012 – w sprawie zmiany uchwały  

Nr LXXIV/1270/2010 Rady Miasta Rzeszowa, z dnia 27 kwietnia 2010 r.,  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 191/3/2010 w rejonie  
ul. Hetmańskiej i ul. Matuszczaka w Rzeszowie. 

 
13. Uchwała Nr XXVIII/522/2012 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 233/1/2012  
w rejonie alei Wyzwolenia w Rzeszowie. 

 
14. Uchwała Nr XXVIII/523/2012 – w sprawie w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  
Nr 234/2/2012 w rejonie al. Niepodległości w Rzeszowie. 

 
15. Uchwała Nr XXVIII/524/2012 – w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 235/3/2012 
„Prochownia” w rejonie ul. Bałtyckiej w Rzeszowie. 

 
16. Uchwała Nr XXVIII/525/2012 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 236/4/2012  
w rejonie ul. św. Faustyny, ul. Słocińskiej i ul. Pileckich na osiedlu Słocina  
w Rzeszowie. 

 
17. Uchwała Nr XXVIII/526/2012 - w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do 

kategorii dróg gminnych. 
 

18. Uchwała Nr XXVIII/527/2012 - w sprawie zaliczenia dróg w Rzeszowie do 
kategorii dróg publicznych. 

 
19. Uchwała Nr XXVIII/528/2012 - w sprawie współdziałania Gminy Miasto 

Rzeszów w realizacji zadania z zakresu ochrony przeciwpowodziowej. 
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20. Uchwała Nr XXVIII/529/2012 - w sprawie nadania statutu Teatrowi 
„Maska” w Rzeszowie. 

 
21. Uchwała Nr XXVIII/530/2012 - w sprawie nadania statutu Biuru Wystaw 

Artystycznych w Rzeszowie. 
 

22. Uchwała Nr XXVIII/531/2012 - w sprawie nadania statutu Galerii Fotografii 
Miasta Rzeszowa. 

 
23. Uchwała Nr XXVIII/532/2012 - w sprawie nadania statutu Rzeszowskiemu 

Domowi Kultury 
24. Uchwała Nr XXVIII/533/2012 - w sprawie nadania statutu Estradzie 

Rzeszowskiej. 
 

25. Uchwała Nr XXVIII/534/2012 - zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miasto Rzeszów. 

 
26. Uchwała Nr XXVIII/535/2012 - w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 

Profilowanego Nr I w Rzeszowie oraz Szkoły Policealnej Nr 1 w Rzeszowie. 
 

27. Uchwała Nr XXVIII/536/2012 - w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 3 w Rzeszowie. 

 
28. Uchwała Nr XXVIII/537/2012 - w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 

Uzupełniającego Nr 4 w Rzeszowie. 
 

29. Uchwała Nr XXVIII/538/2012 - w sprawie utworzenia Gimnazjum 
Integracyjnego Nr 17 w Rzeszowie. 

 
30. Uchwała Nr XXVIII/539/2012 - w sprawie utworzenia Zespołu Szkół  

Nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi w Rzeszowie. 
 

31. Uchwała Nr XXVIII/540/2012 - w sprawie określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów w Rzeszowie. 

 
32. Uchwała Nr XXVIII/541/2012 - w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

pierwszej fazy projektu pn. „DYNAmIC – Dynamic Accessible Inclusive 
Cities” (Dynamiczne Dostępne Sprzyjające włączeniu społecznemu Miasta) 
w ramach Programu Operacyjnego URBACT II 2007 – 2013. 

 
33. Uchwała Nr XXVIII/542/2012 - w sprawie rozpatrzenia skargi. 
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Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku  
z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady XXVIII sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 12.20. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
                                                                                            Przewodniczący  
                                                                                      Rady Miasta Rzeszowa 
 
                                                                                               Andrzej Dec 
 
 
Protokołowała:  
 
Agnieszka Kołodziejczyk                              
 
 
Sprawdził: 
 
              Dyrektor  
Biura Rady Miasta Rzeszowa 
 

Mirosław Kubiak 
 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
 
 
 


